
Referat bestyrelsesmøde  

Mandag den 31-05-2021 

 
1: 

Referat fra forrige bestyrelsesmøde blev ikke godkendt da der ikke fandtes noget referat  

  

2: Siden sidst fra Formanden 

 

Coronaen har sat aktiviteten på næsten nulpunkt i klubben , men der har trods alt været lidt aktivitet 

i klubben under hensyntagen til foranstående. 

Svend ville rette henvendelse til Jonas (edb) vedr. koder til hjemmesiden for redigering og 

opdatering af denne 

Endvidere bør vores maillister optimeres (alle MSD9 og (bestyrelsen MSD) 

Der har været 5 dykkere til prøve for speedbådscertifikat og alle bestod 

Corrina har annonceret for sit firma via vores hjemmeside (facebook) . Bestyrelsen vedtog at det var 

ok for denne ene gang , men hvis det fortsætter vil vi rette henvendelse til hende om at stoppe  

 Brutalis er kørt til Rep. Hos Møns bådservice da motoren har en defekt. 

Alf har haft startproblemer og der er også noget i vejen med strømforsyningen til navigationen 

Erik kommer forbi og ser på det den 02-06-2021 

 

Vi har fået 5 nye medlemmer i klubben 

 

TC ønsker at træde ud af bestyrelse og i stedet er foreslået KIM , imidlertid har han ikke nok 

anciennitet til at blive valgt , der mangler ca 1,5 måned for at opnå valgbarhed efter de kriterier der 

er i vedtægterne. Bestyrelsen valgte at dette skulle forelægges på kommende generalforsamling , 

hvorvidt der eventuelt kunne fraviges for vedtægterne. 

 

 

Ovenstående referat blev godkendt at nedenstående ; 


